
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Marianne, Mette, 

 

Tilstede: Majken, Anne Mette, Anne-Mette, Karina Gitte, Albert, Mathilde, Henrik, Trine, Mikkel 

Linda. 

 

Dagsorden:  

 

1. Bordet rundt Gitte: ”Dejligt at være tilbage på arbejde efter en december med sygdom”, 

Mikkel har oplevet ringe snerydning v/ skole og børnehave. Er ”Musik, leg og bevægelse” 

for de 3-6-årige for svært til aldersgruppen? Flere gentagelser måske? 

2. Nyt fra: 

- Elevråd Nye medlemmer i elevrådet efter juleferien.  

Evaluering julekoncert. Det er sjovt og hyggeligt men hårdt at sidde så længe på 

gulvet.  

Alle glæder sig til skolefesten, til de forskellige aktiviteter og til at være sammen 

med venner og familie.  

Emneuge: sjovt at være udenfor, ude af huset og at lære hinanden at kende på 

tværs af klasser.  

Ønsker og forslag: klassedyr, udendørs leg, pynt i klassen, svævebane, større mål 

på multibanen og nye net i fodboldmål. Cykling og gokartkørsel i skolegården.  

- LBO – medarbejder For tiden er der en del royal snak og aktivitet i børnehaven. 

- LBO-leder I Vuggestuen starter Mini-sangglad op i februar. Der kommer til 

februar til at være 20 børn i vuggestuen, og ca. 30 børn i børnehaven. 

- Skole, medarbejder 

- Skoleleder Var på opfordring fra bestyrelsen i Mariehønen i Fjelsø for at aflevere 

skolestartsinvitation, blev opmærksom på at Aalestrup ”reklamerer” udenfor eget 

skoledistrikt. Det må de ikke. Spørgeskemaundersøgelse fra Ranum og Ullits viser 

at 3 hold forældre fra Ullits ønsker at deres barn skal gå i skole i Gedsted efter 

sommerferien. Både Skole og LBO kommer ud af 2023 med et mindre underskud. 

- Forældreforeningen Kører godt, de er 9 og kommer med masser af nye ideer. 

- Andre Henrik: Beboerforeningens film, er set af mange. Kan evt. deles igen. 

3. Evaluering julekoncert. Koncerten trak ud, så det blev rigtig længe at sidde for både børn 
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og voksne. Ærgerligt at der ikke er overskud til hygge efterfølgende. Vi vil gerne undgå at 

dette sker næste gang, Anne Mette kontakter kulturskolen. 

4. Skolefest. Fordeling af arbejdsopgaver til bestyrelsen. Anne Mette laver arbejdsplan 

5. Forslag til ændrede ringetider fra skoleåret 2024/25 –Efter henvendelse fra forælder 

omkring et ønske om mere tid til spisning samt et behov for at tilgodese de elever som skal 

med bus mod Farsø/Ullits, er der udarbejdet et forslag til ændring i ringetider. Ved at afkorte 

morgenmodul og frikvarter lidt, bliver det muligt at tilføje tid til spisepause om 

formiddagen, samt at slutte skoledagen 15 min tidligere, så bus 67 kan benyttes. 

6. Opdatering. Kaffemøde med politikere. Mailudveksling med formand Inger Nielsen 

Efter kaffemødet har Henrik sendt en mail til Inger Nielsen hvori han gør opmærksom på 

flere områder hvor vi i Gedsted føler os forbigået i forhold til de større skoler. Dette gør at 

vi hele tiden skal kæmpe ekstra for at overleve. Inger har svaret, og flere punkter medtages 

på kommende møder. 

7. Henvendelse vedr. tid til spisning i skole. Se punkt 5 

8. Stærke og inkluderende fællesskaber – se bilag Spændende tiltag, vi er enige i 

tankegangen om, at flere børn skal inkluderes, men det er meget vigtigt at der er 

ressourcerne og kompetencerne til at udføre det.  

Vi skal indsende høringssvar inden 8.2. 

Foredrag med professor Thomas Nordahl d. 2. feb. kl. 15-17 i Dronning Ingrid  

Dialogmøde med samme emne 30. januar Majken og Henrik deltager 

9. Procedure for ændring af åbningstider i LBO  

Anne Mette og Anne-Mette har nedskrevet proceduren for ændringer i åbningstiden, som 

skal følges ved eventuelle fremtidige ændringer i LBOen,  

10. Skolebestyrelsesvalg – punktet udsættes 

11. Mødedatoer næste gang 28/2-’24 

12. Forslag vedr. tema om sprog/grimt sprog blandt børn, herunder også på sociale 

medier – punktet udsættes 

13. Evt.  

 

Referat v/ Linda 


